
 



 

 

Referat af generalforsamling den 24. august 2020 

11 personer fremmødt til generalforsamling. 

1. René Nørgaard er valgt som dirigent 

2. Anette Skov er valgt som referent. 

3. Anker beskriver hvad der er sket gennem det forgangne år.  

4. Lotte redegør for at vi har en sund økonomi og er kommet godt igennem foråret og har ikke haft 

medlemmer som har krævet kontingentet tilbage som følge af Corona. Klubben har ca. 242 

medlemmer. Afgang af senior spillere og tilgang af ungdomsspillere.  

5. Ingen indkommende forslag fra bestyrelsen  

6. Der er ikke indkommet nogen forslag til generalforsamlingen fra medlemmerne. 

7. Genvalg til Anker Thisted, René Nørgaard, Laura Vest Larsen og Anette Skov. Susanne Skytte stiller 

op som kassér for klubben, og bliver valgt. Lotte er valgt som revisor for det næste år. Deltagerne 

på generalforsamlingen opfordres til at rekruttere medlemmer til bestyrelsen via forældrene.  

8.  

a. Kasper foreslår at alle U14 til U16 får et C-1 kursus, og samtidig laver det som et socialt 

arrangement for årgangen. Herefter kunne nogle af pigerne blive trænere for et af holdene 

i børneafdelingen. Et kursus kan rumme 24 deltagere. Varighed 2x4 timer. Kurset koster ca. 

4500 kr. Kurset kunne evt. afholdes i samarbejde med Hellas. Forslag at samle pigerne i 

forbindelse med en 1. holds kamp. Ideen blev taget godt i mod af de fremmødte. 



b. Forslag fra René Nørgaard om at afholde et rekruteringsprojekt i SFO/FFO’erne i området 

for at tiltrække flere piger fra lokalområdet. Dette er primært henvendt mod de mindste 

årgange. Der blev bakket op om idéen. 

c. Besøg af klubrådgiver Richard Andersen fra DBU. Richard beskriver at vi kan kombinere C1-

kursus med trænerrådgivningskursus- evt. frivillighedskursus. Derudover fortæller Richard 

om frivillighedsprojektet som bestyrelsen har valgt at starte i samarbejde med DBU. 

 

Referent Anette Juhl Skov 


